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                                                   Z á p i s n i c a

zo  zasadnutia  Predstavenstva  Zväzu  chovateľov  ošípaných  na  Slovensku  –  družstvo, 
konaného dňa 13.12.2011 v Lužiankach.

Prítomní:  MVDr.  Imrich  Andrej,  Ing.   Pavol  Boleček,  Ing.  Miloš  Supuka,  Ing.  František 
Uhliarik, Ing. Ján Hranka, Vojtech Kurthy, Ing. Miroslav Falát,  za KK Ing. Al Hadi Sinjar. 

Program zasadnutia:1. Zahájenie
                          2. Kontrola uznesení s predchádzajúcich zasadnutí
                          3. Správa o činnosti zväzu a situácie v chove ošípaných

4. Správa o šľachtení a plemenitbe ošípaných
5. Správa o hospodárení zväzu za 10 mesiacov v roku 2011.
6. Rôzne 

                          7. Záver.

Bod 1.
Zasadnutie predstavenstva zahájil MVDr. Imrich, ktorý   privítal členov Predstavenstva.  Za 
overovateľa zápisnice bol odsúhlasený Ing. Pavol Boleček a zapisovatelia Ing. Kurek Juraj 
a p. Horvát Jozef.

Bod 2.
Kontrola  uznesenia  bola  vykonaná  MVDr.  Imrichom,  ktorý  konštatoval,  že  uznesenia  sú 
splnené  resp.  sa  plnia.   Informoval  o úlohe  prevzatia  kontroly  úžitkovosti  od  PS  SR. 
Rokovanie je dohodnuté u generálnej riaditeľky MP SR dňa 14.12.2011. Úloha z Členskej 
schôdzi a Predstavenstva, riešenie podpory pre chov ošípané,  kladné stanovisko zaujala aj 
SPPK, ktorého zasadnutia sa zúčastnil predseda Imrich. V súčasnosti sa pripravujú materiály 
na MP SR a sú v štádiu negociácie s Bruselom.

Bod 3.
MVDr.  Imrich informoval v tomto bode členov predstavenstva  o súčasnom stave v chove 
ošípaných, podal aktuálne štatistické informácie. Teraz sa cena za jatočné ošípané zotavuje 
a to  dôsledkom  nedostatku  bravčového  mäsa  vo  svete  ale  aj  na  Slovensku.  Mnoho 
chovateľov prestalo ošípané chovať. Aj napriek tomu stavy prasníc  zostávajú nezmenené. 
Členovia Predstavenstva dostali k tomu štatistické materiály.
 Ďalej  sa  zaoberal  problematikou  prevzatia  kontroly  úžitkovosti.  K tomu  sa  organizovali 
porady  a dávali  pokyny  na  získanie  dôležitých  informácii  nevyhnutných  pre  správne 
rozhodnutie.
MVDr Imrich,  Ing. Boleček, Ing. Uhliarik a p. Horváth sa zúčastnili na konferencii v Čechách 
o chove ošípaných a vývoji obchodných vzťahov z bravčovým mäsom  v ČR a vo svete. Na 
potrebu mäsa zareagovala Čína a niektoré štáty v Azii. 
Podaná bola informácia o počte prasníc chovaných slovenskými chovateľmi a zahraničnými. 
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Bod 4.
P.Horváth informoval o činnosti na úseku šľachtenia a vedenia plemennej knihy s dôrazom 
na vyhodnotenie:
   - počtu zápisov v roku 2011
   - počtu ohodnotených kancov
   - počtu ohodnotených prasničiek.
Ďalej informoval o zasadnutí šľachtiteľskej rady pri ZCHOS-D – subkomisia pre legislatívu, 
ktorá prijala nové kritéria pri zaraďovaní a zápisu do PK u kancov a prasničiek pre jednotlivé 
plemená. 

Bod 5.
Informáciu  o hospodárení  Zväzu  za  jedenásť  mesiacov  v roku  2011  podal  ekonóm  Ing. 
Kurek.  Vysvetlil  informácie  k predloženým  tabuľkám,  ktoré  dokumentujú  hospodárenie. 
Predpokladá sa dobré hospodárenie s vytvorením zisku.  

Bod 6.
Podaná bola podrobná informácia k prevzatiu KU. K problému formou diskusie sa vyjadrili 
všetci členovia Predstavenstva. Diskusia sa viedla k súčasným problémom v  PS, fungovania 
KU  u ošípaných  a ostatných  zvierat.  Rozobraté  boli  prednosti  i nedostatky, možnosti 
dotovania a podpory týchto úkonov z MP SR po prevzatí Zväzom. Z diskusie vyplynuli pre 
zväz opatrné jednania a prevzatie dohodovať len za deklarovanej a výhodnej podpore z MP:
V tomto bode ďalej boli prejednané:
- bola podaná ponuka na predaj strojov z Bučian
- informácia o neusporiadanom pozemku v Bučanoch
- podaný návrh odmien pre členov Predstavenstva a predsedu ÚKK.
- schválila sa kúpa osobného auta predsedovi zväzu
- podaná bola informácia Ing. AL Hadim o zasadnutí COPA COGECA v Bruseli o návrhu 

nových opatrení, ktoré by sa mali uviesť v budúcich rokoch. Informoval o vývoze plem. 
materiálu, kastrácie ošípaných, používania mäso kostnej múčky, úrode obilia v Európe 
a vo svete a jeho vplyvu na výrobu ošípaných, požiadavkách čínskeho trhu na mäso 
ošípaných a iné.

Bod 7.
Predseda  zväzu  sa  poďakoval  členom  za  aktívnu  účasť  na  tomto  zasadnutí.  Na  tomto 
zasadnutí boli schválené nasledovné uznesenia.

 V Lužiankach, dňa  13.12.2011

                                                                                         MVDr. Andrej Imrich
                                                                                         Predseda ZCHOS-D
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